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Edited by outrageously curious science writer Mary Roach, author of Stiff, Spook, Bonk,
and Packing for Mars, this collection brings together the best and brightest writers on
science and nature.

作者介绍: 

Mary Roach is the best-selling author of Stiff, Spook, Bonk, and most recently, Packing
for Mars. Her writing has appeared in Salon, Wired, Outside, GQ, Discover, Vogue, and
the New York Times Magazine.

TIM FOLGER is a contributing editor at Discover and writes about science for several
magazines.
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评论

大多文章都很好看，最喜欢的包括讲医学统计的，癌症研究的，BP泻油事件后的墨西
哥湾，北美草原野狗大规模迁移进驻城市，信天翁的雌性同性恋现象，太空垃圾的麻烦
和处理，全球海蜇成灾，海洋公园养的杀人鲸。杀人鲸是我非常喜欢的动物但看完此文
决定抵制人工圈养巨大型高智商哺乳动物，不去海洋公园！

-----------------------------
算不上严肃的natural
science吧，就是给人民大众读的粗浅介绍，社会warning的意义比科普大得多。比较喜
欢家庭细菌、虐杀基因、日本萌文化这三篇。
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